
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. november 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål R
Hvad mener ministeren om, at det reelt er overladt til Finanstilsynets beslutning, om 
der eventuelt indledes en strafferetlig efterforskning af Danske Bank eller ej, jf. justitsmi-
nisterens oplysninger under samrådet i udvalget den 16. september 2021 og SØIKs 
oplysninger om, at hvis Finanstilsynet indgiver politianmeldelse vil SØIK selvsagt på ny 
vurdere sagen, jf. justitsministerens talepapir ERU alm. del - svar på spørgsmål 680 
(folketingsåret 2020-21)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF), Rune Lund (EL) og 
Preben Bang Henriksen (V).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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